
Hei Leon..

Kunne vi tatt et kort møte om skaterampe en dag?

Vi må legge en plan for videre arbeid, og sett på hvilke produkter som er i markedet.

Dersom vi skal vente på Åset, tro jeg at det tar lang tid.

Ring meg, så kan vi avtale en prat.

Mvh

Jan Ove Berdahl 
   90 10 92 89


